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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:1111 Kort klampningstid

Det har tagit regeringen ca. tre och ett halvt år att utreda och till slut lägga fram 
ett förslag om att utöka klampningstiden från 24 till 36 timmar för de lastbilar 
som bryter mot lagar och regler på våra svenska vägar.

Det är märkligt att det ska behöva ta tre och ett halvt år att utreda en sådan liten 
justering, och minst lika märkligt att regeringen nöjer sig med att öka 
klampningstiden med endast 12 timmar.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth följande: 

 

Anser ministern att det verkligen räcker med endast 36 timmars klampningstid 
för de lastbilar som nonchalerar regler och sanktionsavgifter ute på våra vägar?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2018-03-29
Besvaras senast
2018-04-04 kl. 12.00


